



Skånes Brottningsförbund

*Protokoll från styrelsemöte onsdagen den 1 september 2021 klockan 18.00
online via Microsoft teams*

Närvarande:

Ordinarie ledamöter:

*Ordf. Daniel Tuvestam, Kjell Nilsson, Renée Fors Stjärnström, Cajsa Sjögren,
Mats Nilsson.*

Suppleanter:

Övriga mötesdeltagare: Lars Nilsson

§1

Ordförande Daniel Tuvestam hälsade mötesdeltagarna välkomna och förklarade mötet öppnat.

§2

Fastställande av dagordning:

Dagordningen fastställdes för mötet.

§3

Utse protokolljusterare:

Att justera dagens protokoll utsågs Cajsa Sjögren

§4

Föregående protokoll:

Mötesprotokoll från föregående möte godkändes

§5

Rapporter:

Daniel rapporterade att han varit på JVM i Ryssland. Det var ett mycket bra arrangemang, och gav bland annat en skånsk världsmästare i Jonna Malmgren

§6

Inkomna skrivelser:

Nyhetsbrev från RF bla restriktioner
Tävlingsinbjudningar från SvBf
Översyn av distriktsindelningen
Protokoll från Södra kretsens årsmöte
Öppet brev från Jörgen Olsson, Limhamn

§7

Avsända skrivelser:

Domarsedlar

§8

Ekonomiska kommittén:

Rapport från kassören om kassaflödet redovisades som godkändes av mötet.

§9

Rapporter från kommittéer:

Team Skåne Kommittén:

Kit för uppstart har delvis kommit
Läger planerat 4/9, 102 anmälda
Jonna Malmgren ska närvara, och premieras för sitt VM-guld

Tävlingskommittén:

Intresseanmälan till serien skickas ut
DM Skåne hos BK Starke den 9 november. Vi bistår med ekonomisk hjälp, kan eventuellt använda oss av uppstart efter covid-pengarna
Starke får själv avgöra om det ska gå på en eller två dagar

Domar och tävlingssekreterare kommittén:

Domarutbildning var sista helgen i augusti

Utbildningskommittén:

Tränarutbildning fortsättning har varit i Helsingborg sista helgen i augusti.
Fler planerade efter nyår

Sponsorkommittén:

Inget

§10

Utmärkelser:

Inga ansökningar

§11

Övriga frågor:

Svensk brottningsplanerar för hur en uppstart kan göras efter pandemin.

Man söker en projektledare i regionen. Denna ska rekryteras av oss i samförstånd med SvBf.

Vi funderar på hur det skulle kunna fungera, och kör eventuellt ett teamsmöte när vi har något att diskutera

Distriktsindelningen: Kjell pratar med Samuel om vad vår roll i utredningen är.

Jörgen Olssons skrivelse: Mats har fått vårt svar att ta vidare till SvBf

Vi ska försöka få ihop ett möte med Sisu och styrelsen för att söka bidragspengar för utbildning

§12

Nästa möte är den 6 oktober kl 18,00


§13

Ordförande Daniel Tuvestam tackade de närvarande och avslutade dagens möte.

Online som ovan

Vid protokollet 
Renée Fors Stjärnström

Ordförande: 
Daniel Tuvestam

Justeras: 
Cajsa Sjögren